
Informacja Wójta o pracach między sesjami 13.X do 30.XI.2011 r. 

20.X - sprawy dotyczące pracy Urzędu: między innymi: 

- zamontowanie głowicy na hydrancie w okolicach posesji P. Jagusia Zławieś 

Mała, 

 - omówienie pracy inkasentów, zawieranie umów na wodę i kanalizację z 

mieszkańcami Cegielnika, czarnych Błot, Rozgart, Starego Torunia i Przesieka. 

 - sprawdzenie ściągalności opłat planistycznych od 2006 r. 

21.X. - spotkanie z przedstawicielem Zarządu Dróg Krajowych w Bydgoszczy w sprawie 

budowy chodników w Czarnowie. 

24.X.- sprawdzenie stanu zaawansowania robót w świetlicy integracyjnej w Złejwsi Wielkiej. 

Omówienie realizacji wykonania funduszu sołeckiego w Toporzysku. Spotkanie z 

Panią Sołtys w Łążynie omówiono możliwość zamontowania przydomowej 

oczyszczalni ścieków przy świetlicy jak również stan oświetlenia ulicznego. 

25.X. - Odbiór świetlicy integracyjnej w Złejwsi Wielkiej. Dzień  spotkań z mieszkańcami. 

Tematami było między innymi: 

 - zapłata za pobrane grunty na przeznaczenie dróg w Rozgartach, 

 - przydział mieszkania socjalnego. 

26.X. - spotkania w Urzędzie Gminy z okazji jubileuszu złotych i diamentowych godów z 

państwem Zenoną i Mieczysławem Kupś i Aliną i Jerzym Matuk wręczenie medali 

okolicznościowych. 

27.X - spotkanie z członkiem zarządu Korolko i dyrektorem ZMiUW Panem Zbotnikiewicz w 

sprawie rozwiązania problemu budowy przepompowni na Kanale Górnym w 

Czarnowie. 

 Udział w podsumowaniu projektu „Zadbaj dzisiaj o lepsze jutro” skierowanych dla 

osób bezrobotnych. 

28.X - spotkanie z Sołtysem wsi Rzęczkowo w sprawie pożarów w tej miejscowości . 

Uzgodnione zwołanie zebrania z mieszkańcami i policją. Omawianie realizacji 

funduszu sołeckiego w miejscowości Rozgarty i Przysiek. 

31.X - przedstawienie przez P. Sekretarz projektu organizacji pracy Urzędu Gminy. 

Omówienie remontów dróg na terenie Skłudzewa. 

02.XI - spotkanie z Dyrektorem Nadleśnictwa w Toruniu Z Panem Kaczmarkiem w sprawie 

rozwiązania problemu pasa leśnego przy szkole podstawowej w Przysieku. 



03.XI - spotkanie organizacyjne w sprawie powołania Spółki Komunalnej z kierownikami 

referatów. Udział w posiedzeniu rady nadzorczej Spółdzielni      Agrotech w 

Rzęczkowie omówiono formę współpracy dotyczącą lokalizacji przyszłej spółki 

komunalnej. 

04.XI - Udział w Konwencie Wójtów w Papowie Biskupim. 

07.XI. - Udział w szkoleniu Kadry Kierowniczej w Toruniu. 

09.XI - spotkanie z dyrekcją firmy Marud w sprawie inwestycji dotyczącej budowy osiedla 

mieszkaniowego w miejscowości Górsk. Spotkanie z przedstawicielem firmy Solid w 

sprawie montażu instalacji alarmowej Urzędzie Gminy i WDK w Górsku. 

10.XI - spotkanie z projektantem firmy PROEKO z Bydgoszczy omówiono projektowanie 

kolektora tłocznego z Przysieka do oczyszczalni w Górsku  szacunkowy koszt to 4-6 

mln zł  

Spotkanie z Panią Prezes Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Złejwsi 

Wielkiej - omówiono stan prawny nieruchomości posiadanych przez spółdzielnię. 

Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z Prezydentami Torunia i Bydgoszczy jak 

również Wójtami Gmin w sprawie utworzenia aglomeracji Bydgosko-Toruńskiej. 

14.XI. - Spotkanie z przedstawicielem Energa p, Wuzbickim w sprawie dalszej współpracy 

dotyczy oświetlenia ulicznego. 

17.XI - spotkanie Z Komendantem Policji w Chełmży w sprawie pożarów w miejscowości 

Rzęczkowo. Spotkanie z Panią Prezes GS Zławieś Wielka kontynuacja rozmów 

dotyczących własności obiektów i gruntów tej Spółdzielni. 

18.XI -  spotkanie z przedstawicielami firmy z Gdańska z Panem Żbikowskim i Panem 

Poradzińskim. Omówiono możliwość współpracy w ramach P.P.P  budowy domów 

socjalnych w naszej gminie. Spotkaniem z Panem Doktorem Lorenc w sprawie usług 

medycznych w naszej gminie. Spotkanie z Panem Żyłkowskim prezesem Fundacji 

„Edukacyjne Drogi Polek i Polaków” w sprawie uruchomienia punktów 

przedszkolnych w WDK w Górsku oraz świetlicy integracyjnej w Złejwsi Wielkiej. 

21.XI - udział w szkoleniu kadry kierowniczej w Toruniu. 

23.XI - udział w zebraniu wiejskim w Rzęczkowie z przedstawicielami Policji. Omówiono 

sprawy podpaleń mienia mieszkańców Rzęczkowa. 

24.XI - spotkanie z przedstawicielem firmy Energa omawiano warunki umowy dotyczącej 

oświetlenia ulicznego Gminy. Spotkanie z przedstawicielem firmy z Panem 

Okoniewskim w sprawie organizacji zebrania z mieszkańcami naszej gminy dotyczące 

montażu solarów na obiektach mieszkalnych. 



25.XI - spotkanie z naczelnikiem wydziału Budownictwa w Starostwie Powiatowym w 

Toruniu omawiano sposoby adaptacji pomieszczeń WDK w Górsku na punkt 

przedszkolny. 

28.XI - spotkanie z podopiecznym GOPS w miejscowości Siemoń. Zapoznanie się z 

problemami tej osoby. Zaoferowanie pomocy w sprawach bytowych. 

29. XI - Dzień przyjęć interesantów. Sprawy dotyczyły opłat planistycznych rozgraniczeń 

gruntów, odszkodowań za zajęcie działek pod drogi gminne. 

30.XI - spotkanie z Dyrektorem Departamentu w Urzędzie Marszałkowskim Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich w sprawie zagospodarowania świetlicy integracyjnej w 

Złejwsi Wielkiej. 

 

  

             

      


